ترجمة المحاضرة (13) من مادة الإنشاء والتعبير (2)
-----------------------------------------------------------------------------------------------

some aspects of contemporary mens fashion can be traced to ancient time. the necktie is just one example.  
(Example ) in fact, the history of neckties dates back to the roman  empire . roman legionnaires wore a focale  apiece of cloth around their neck in order to keep warm .
 in the seventeenth century, a regiment from Croatla (then part of the Austro- Hungarian Empire) visited Paris and was presented to the king  Louis XIV . the officers of this regiment, were wearing brightly colored handkerchiefs made of silk around their necks.
 (Anecdote) Louis XIV , well known for his interest in personal adornment admired these neck cloths . He made them fashionable in France and even established a royal tie maker . the origins of this early version of the necktie remain in the French word for tie . craete , whish is derived from the word (Croat) . 
 (Fact) in twentieth century America  (Jesse langsdorf) patented the long, pointed tie still popular to day. and in spite of trend toward casual business dress . necktie sales in the twenty-first century are booming with some manufacturers reporting a 50 percent in crease in sales in 2003 over the previous year (Statistic) .
----------------------------------------------------------------------------------------------
ويمكن إرجاع بعض جوانب الأزياء الرجالية المعاصرة إلى الزمن القديم . فربطة العنق ليست سوى مثال واحد.

(مثال) وفي الواقع ، فإن التاريخ من ربطات العنق تعود إلى الإمبراطورية الرومانية   وارتدى الفيلق الروماني (فوكلي) قطعة من القماش حول رقابهم من أجل الدفء.

في القرن السابع عشر، وكتيبة من (كروشيا) (جزءا من الإمبراطورية النمساوية الهنغارية) زار باريس وقدم للملك لويس الرابع عشر. ضباط الكتيبة من هذا، فكانوا يرتدون المناديل الملونة الزاهية المصنوعة من الحرير حول أعناقهم .

(حكاية) لويس الرابع عشر، والمعروفة جيدا لمصلحته في الزينة الشخصية إعجاب هذه الملابس الرقبة . جعلهم الشائع في فرنسا، وأنشأ حتى لصناعة الملكية ربطة عنق. فأصول هذه الكلمة من ربطة عنق جاءت  من الكلمة الفرنسية وتعني ربطة عنق. فهي مشتقه (كرتي)، تخفيف من كلمة (كرواتي) .

(حقيقة) في القرن العشرين أمريكا، على براءة اختراع )جيسي لنجز دورف ) منذ فترة طويلة  وأشار إلى ربطة عنق فأنه ما زال يتمتع بشعبية لهذا اليوم . وعلى الرغم من الاتجاه نحو اللباس الأعمال عادية. مبيعات ربطة عنق في القرن الحادي والعشرين تزدهر مع بعض الشركات المصنعة الإبلاغ عن 50 في المئة في نسبة المبيعات في 2003 مقارنة بالعام السابق (الاحصاء).
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